
VRAGEN COMMISSIEVERGADERING 

De commissie: Commissie Samen leven en Samen wonen

Vergaderdatum: 17-01-2019

Steller en fractie: Arianne Ripmeester, PvdA Ridderkerk

Agendapunt: 4. Verloop jaarwisseling 2018-2019

Portefeuillehouder: mw. A. Attema

Datum indiening vraag bij griffie: 08-01-2019

Datum ontvangst beantwoording college bij griffie:

De jaarwisseling is in Ridderkerk betrekkelijk rustig verlopen.

Op dit moment kunnen in Ridderkerk alleen vuurwerkvrijezones worden aangewezen, daar waar 
gevaar, schade of overlast dreigt. Het aantal zones is uitgebreid. De effectiviteit van die zones 
valt of staat met (de mogelijkheid van) goede handhaving.

De emoties rond het afsteken van vuurwerk en vuurwerkoverlast lijken toe te nemen. Een deel 
van de inwoners wil dat vuurwerk wordt aangepakt, een deel wil dat de traditie niet wordt 
afgepakt. Daarnaast gaan stemmen op voor een centraal vuurwerk betaald door de gemeente en 
voor meer handhaving.

Gemeenten kunnen vanaf volgend jaar tijdens de jaarwisseling een vuurwerkverbod invoeren. 
Staatssecretaris Stientje van Veldhoven (D66, Infrastructuur en Waterstaat) heeft gemeld dat de 
wetswijziging die dat mogelijk maakt voor 2020 klaar zal zijn.

De burgemeester heeft in haar nieuwjaarstoespraak aangegeven het idee uit onder meer 
Rotterdam interessant te vinden. Daar wordt gekeken of er in heel Rotterdam een 
vuurwerkverbod kan gelden, op bepaalde aangewezen vuurwerkzones na.

Een vuurwerkverbod of dat nu stapsgewijs of in een keer wordt doorgevoerd ligt gevoelig. En 
raakt veel, zo niet alle inwoners. Voldoende draagvlak draagt bij aan een goed resultaat. 

Vraag 1a  Is het college met ons van mening dat inwoners moeten kunnen mee bepalen hoe 
in onze gemeente met vuurwerk wordt omgegaan?

Vraag 1b Is het college bereid om hierover een referendum te (laten) organiseren? 

Vraag 1c Zo ja, op welk termijn is een referendum realiseerbaar? Zo nee, hoe wil het college 
inwoners dan betrekken bij de mogelijke besluitvorming en zorgen voor voldoende draagvlak?
 
Antwoorden

Vraag 2a In de weken voor Oud en Nieuw wordt er verschillende keren vuurwerk afgestoken, 
ondanks een vuurwerkverbod. Welke mogelijkheden ziet het college om de handhaving in die 



weken uit te breiden en ook tijdens Oud en Nieuw?

Vraag 2b In verschillende gemeenten wordt gebruikgemaakt van een 
vuurwerkdetectiesysteem. Dit systeem geeft aan handhavers aan waar er 
vuurwerk wordt afgestoken. Handhavingscapaciteit kan zo effectiever worden ingezet. Is het 
college bekend met de mogelijkheden voor een vuurwerkdetectiesysteem en wordt 
overwogen om dit ook in Ridderkerk in te zetten, bijvoorbeeld in wijken waar meer overlast 
wordt ervaren? 

Zie bijvoorbeeld: www.hartvannederland.nl/nieuws/2018/gemeente-breda-test-uitvoerig-een-
vuurwerkdetectiesysteem/

Antwoorden
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